
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 1. juli 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 969
Kan ministeren bekræfte, at antal udbetalte erstatningskroner til mennesker,
der får medhold i klagesager over undersøgelser og behandlinger i Danmark
er steget meget, og hvad vil ministeren i bekræftende fald gøre ved dette?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Christian Schmidt (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Schmidt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karen J. Klint
formand
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